
Göteborgs Bridgefiirb and 2021-22

Protokoll från Styrelsemöte nr 4

Plats: Bridgens Hus

Tid: Mandagen den 10 januari 2022.

Niirvarande styrelseledamöter: Ordf. Gunnar Ostgård Olsson, Alf Börjesson, Robert Bäck,

Tomas Andgren (per telefon), Birgitta Lagnell, Bobo Wallmander och Sten-Åke Thunberg.

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade alla viilkomna.

2.Yal av Justerare

Sten-Åke valdes att jiimte ordftiranden justera protokollet.

3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

4. Dagordning

Gunnars ftirslag till dagordning godkiindes med några tillägg.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll godkiindes och lades till handlingarna.

6. Rapporter

Allmcint. Gunnar berättade, att 13 personer har anmält sig till tåivlingsledarkursen. Detta får
betraktas som bra. Birgitta undersöker möjligheterna att söka pengar fran SISU.

Pandemin påverkar även kursverksamheten negativt.

Ttivlingskommittön. Ligan är lottad och klar. Det blev 50 lag även denna termin. På grund av
pandemiläget kommer ligan att flyttas fuam14 dagar. Sten-Åke ordnar så att någon, eventuellt

han själv, ser till att aLlahar vaccinationspass. Tidpunkten ftir DM-damer kommer eventuellt
att iindras.

Bridge ftr pensioncirer. Birgitta meddelade, att hon inte har filr avsikt att startanågon ny
klubb.
Ekanomi. Tomas berät[ade, atthanhåller på att ta över efter Bosse och efter l januari skall
alla ärenden lämnas till honom. På grund av minskat deltagande vid tiivlingamaar det

ekonomiska läget anstriingt.

Kortforstiljningen. Bobo meddelade, att Kolrnårdens BF nyligen hade köpt 400 kortlekar och

dessutom meddelat, att de var väldigt nöjdamed kvaliteten. Deras positiva omdöme kommer
att användas vid vår marknadsfiiring.

7. Pandemiläget

Gunnar hade ffitt en del tråkiga samtal från medlemmar och klubbar. Vi kommer att skicka ett

nytt meddelande diir vi talar om att spelet i Bridgens Hus fortsätter som tidigare, men kraven
på vaccinationspass och att alla deltagare skall vara friska och krya skiirps.

8. Bridgens Vänner
Göran Rydell tar över ansvaret ftir Bridgens Vänner efter Birgit Petersen. Ett såirskilt

protokoll, som reglerar detta, kommer att skrivas.



Alf kommer att kontalta Birgit Petersen och fråga om hon har uppgifter om de två senaste

årens dragningar så att dessa kan läggas ut på hemsidan.

9. Besök hos klubbar utanfbr Bridgens Hus

Robert hade skrivit ett ftirslag på iimnen, som borde tas upp vid dessa besök. Förslaget

diskuterades. Siälva besöken kommer att senareläggas.

10. Ny klubb

En ny klubb med namnet Söndagsklubben kommer att bildas.

11. Bordsavgifter till DM och andra tävlingar i GBFs regi

Alla rubricerade tävlingar hålls i Bridgens Hus och kostnadema fiir dessa lokaler är

betydande. De aktuella tävlingarna behöver diirftir generera ett överskott. Hiinsyn till detta

kommer att behöva tas vid framtida tävlingar. Prisernas storlek behöver i detta sammanhang

också ses över.

12. Åtg?irdslistan

Listan gicks igenom.

13. Ansökan om bidrag vid VM-spel
Ansökan om bidrag hade kommit från Göran Selldön, som blivit utsedd att representera

Sverige vid VM ftlr veteraner. Bidrag till del av kostnaderna kommer att sökas hos Bridgens

Viinner. Gunnar ombesörjer detta.

14. Övigafrågor
Robert kollar hur vi kan skaffa nya plaketter till DM-segrre.
Gunnar köper in biobiljetter till kommande segrare i Ligans olika grupper.

Birgitta undersöker om vi kan få bidrag fran SISU till de kostnader som uppstår.

15. Nästa möte

Hålls tisdagen 8 februari kl. 11.00 i Bridgens Hus.

16. Mötets avslutande

Gunnar avslutade mötet och tackade

Vid protokollet:

Ostgård Olsson

ftir visat intresse.


